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Hardanger AKS AS  v/styret
 
Takk for epost under.
Vi har forståelse for at selskapet opplever situasjonen som krevende. Imidlertid opplever vi det som nødvendig at generalforsamlingen først finner
sted etter 15.6.
Perioden frem til generalforsamling etter 15.6 vil gi oss tilstrekkelig tid. Utfra vårt ståsted vil det derfor være mulig å gjennomføre generalforsamling
like etter fylketstingets behandling av rapporten, slik at styret kan bli operativt før sommerferien.
 
 
Venleg helsing

Mette Nora Sætre
Næringssjef
HORDALAND FYLKESKOMMUNE
 
Tlf: 55 23 91 19 | Mob: 995 09 724
www.hordaland.no/naring
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Kvam Herad, Hordaland Fylkeskommune.
 
Vi viser til tidlegare korrespondanse og epost frå styret sendt etter styremøte i går 19.mai.
 
Vi forstår det slik at HFK skal handsama selskapskontrollen av Hardanger AKS medio juni og i tillegg treng tid, etter
det, før dei ynskjer generalforsamling.
 
For styret og leiinga i Hardanger AKS A/S  er ikkje denne rapporten av ny dato. Vi mottok den allerede i januar, og
har gjennomført ei rekke endringar og rutinar. Vi ser det som ei føremon å få ein full gjennomgang av bedrifta, og er
komen langt i arbeidet med å retta oss etter dei råd den gir.
 
Kvam Herad har handsama rapporten, og eit samla Heradstyre "avsette" heile styret for åpen mikrofon. Det er dette
styret Hardanger AKS har i dag.
 
Når styret meiner vi skal gjennomføra generalforsamlinga 24.mai, så er det først og fremst fordi det er det beste for
bedrifta. Vi har ein krevande situasjon - det kjem tydeleg fram av tilsende sakspapir - og det er heilt naudsynt med tett
oppfølging av styret. Det ville vera svært uheldig å få eit nytt styre rett før ferien og dermed ikkje operativt før ut i
august.



 
Når dette er sagt har vi gjort det vi kan, til beste for Hardanger AKS. Om dei to største eigarane våre allikevel vil
flytta fram generalforsamlinga er det greit for oss. Vi kan bli einige om ein dato i slutten av juni.
 
Inntil vi har fått svar på denne eposten reknar vi med generalforsamling 24.mai.
 
Mvh  
Styret i Hardanger AKS A/S
 
Marie Fraas Aksnes


